



The operation instruction applies to the Models as follows:

Model No.	Dimension	
VYY-M909-24	24"X30"X1.7"	
VYY-M909-30	30"X36"X1.7"	
VYY-M909-36	36"X36"X1.7"	
VYY-M909-48	48"X36"X1.7"	
VYY-SM19-24	24"X30"X1.7"	
VYY-SM19-30	30"X36"X1.7"	

Model No.	lel No. Dimension	
VYY-SM19-48	48"X36"X1.7"	
VYY-EM12-24	24"X30"X1.7"	
VYY-EM12-40	40"X24'X1.7""	
VYY-EM12-48	48"X32"X1.7"	
VYY-EM01S-24	24"X30"X1.7"	
VYY-EM01S-30	30"X36"X1.7"	

Thank you for purchasing this product. If you have any questions, please contact our customer service department. We always willing to help you.

READ AND SAVE THESE INSTRUCTIONS

SPECIAL FEATURES

BRIGHT & SOFT LED ILLUMINATED MIRROR TOUCH SENSOR BUTTONS 3 LEVELS OF BRIGHTNESS ANTI-FOG FEATURE IP44 RATING LIGHT SOURCE:6000K 50000 HOURS LIFE SPAN LED LIGHT: 12 MONTHS WARRANTY

產品特性

本產品是光線明亮柔和的LED照明燈鏡 光源和除霧雙觸摸感應開關 光源可進行3檔明暗度調節 鏡面擁有除霧功能 IP44國際防水標準 光源色溫6000K 壽命50000小時 LED燈自出廠日起12個月質保

PREPARATION

Before beginning assembly of product, make sure all parts are present. Compare parts with package contents list and hardware contents, If any part is missing or damaged, do not attempt to assemble the product. Contact customer service for replacement parts.

準備工作

在裝配產品前,請確保所有的配件都齊全。將零件和包裝目錄及配件目錄進行對照,如果發現有零件 丟失或損壞,請不要試圖裝配產品,及時聯繫客服更換配件。

PART	DESCRIPTION	QTY
A	LED MIRROR	1
В	WALL ANCHORS	2
С	SCREWS	2

部件	描述	数量
A	LED 灯镜	1
В	入墙胶条	2
С	螺丝	2

Notes: To ensure the normal use of products, it is required set out wires as per the regulations of IEE at the installation places. Wiring of any lights should be done by a qualified licensed electrician and in accordance with National and Local Electrical Codes, any wrong installation may lead to product damage and personal injury.

注意:為保證產品的正常使用,安裝場所需按IEE的規定佈置導線。任何關於燈的接線都應由合格的持 證電工按照國家和當地電氣規範來進行操作,錯誤的安裝可能導致產品損壞和人身傷害。

RECOMMENDED TOOLS (NOT INCLUDED)

推薦使用工具 (不包含)



INSTALLATION STEPS: 安裝步驟:

Option 1: Plug-in 美式插頭



1. Level the mirror bottom to wall, leave about 3 in between the faucet and the mirror bottom, mark mounting line.

1. 將掛鏡底部與墻面水平對齊, 在鏡 子底部與水龍頭頂部之間預留3英吋, 做好標記。



3. Drill holes, insert wall plugs and fit screws, leave about 1/2 in between the screw end to the wall.

3. 在標記位置鑽孔, 敲入膨脹管, 然 後鎖螺絲。需要預留大概0.5英吋的螺 絲在墙外



2. Take measurements and mark wall A=Distance between the two hanging holes

2. 測量好鏡子背部兩個掛孔之間的距離,在墙上做好標記。



4. Place mirror on the screws fitted.

4. 把鏡子掛在安裝好的螺絲上就完成 了。



OPERATING INSTRUCTIONS 操作說明



WARM TIPS:

1. During operation, never put hard and sharp materials directly against the mirror surface , or otherwise , it may cause current leakage and even personal injury accident.

2. Never forget to turn off the power switch in storm days, or otherwise, lighting may damage electric elements of the product.

3. During normal operation ,never forcibly pull out the power plug to stop the product ,or otherwise ,electric elements of the product may be damaged.

4. Please pull out the power plug if the product is not used for a long time.

5. CARE AND MAINTENANCE : When cleaning your LED mirror, do not spray cleaner directly onto the mirror or frame.a mild non-abrasive glass cleaner is recommended, dab the cleaner to a soft cloth or paper towel, then gently wipe the mirror face and frame.

溫馨提示:

1. 使用過程中不可將堅硬或鋒利的物體直接接觸鏡面,否則容易造成電流洩漏甚至人身傷害事故。

2. 請在暴風雨天氣時關掉電源開關,以防損壞產品的電氣元件。

3. 在正常使用過程中, 切勿強行拔下電源插頭使產品停止運行, 以防損壞產品的電氣元件。

4. 長時間不使用產品時,請拔下電源插頭。

5. 保養和維護:當清潔你的LED鏡子時,請不要將清潔劑直接噴在鏡子或鏡框上,建議將溫和的無磨 料玻璃清潔劑沾在軟佈或紙巾上,輕輕擦拭鏡面和鏡框。